
Agent Kessiego: Wspólnie z Atalantą wybierzemy najlepszą opcję
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George Atangana, agent Francka Kessiego, udzielił wywiadu dla Sky Sport,

w którym odniósł się po raz kolejne do krążących w mediach pogłosek

transferowych. Piłkarza łączy się bardzo mocno z transferem do zespołu

Giallorossich. 

- Jestem agentem Kessiego i dlatego staram się jedynie zajmować jak najlepiej jego

interesami. Franck znajduje się w centrum uwagi wielu drużyn, dzięki jego pracy w

ostatnich dwóch latach i dobrych rzeczach, które zrobił w tym sezonie on i jego

zespół. Czytałem o rzekomym wpływie moich kolegów zza granicy na tą sprawę, co

wywołuje u mnie śmiech. Sprowadziłem Kessiego z do Włoch z Afryki dwa lata temu

i jestem w świecie piłki od 15 roku życia. Pracuję z kilkoma moimi kolegami od lat,

ale nikt nie może zdecydować gdzie pójdzie Kessie, oprócz mnie i jego. Jeśli chodzi o

jego przyszłość, problemem nie jest George Atangana, ale ktoś inny. Jedyna rzecz,

którą należy wziąć pod uwagę to to, czy ewentualne oferty będą satysfakcjonujące

dla chłopaka czy nie. Wysłucham wszystkich, potem razem z Kessiem i jego

aktualnym klubem, z którym będzie zawsze związany, ocenimy jakie są najlepsze

rozwiązania dla wszystkich.
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